
Referat møte FAU Medkila Skole 04.05.2021 

(Grunnet den pågående Corona-pandemien ble møtet arrangert via Teams) 

Sak 68/20-21 Opprop/Presentasjon – Carl-Henrik 

Tilstede på møtet: 

1 trinn: Linn Skjevling 

2a: Trine Solgård 

2b: Mona Gravrok 

3b: Silje Restad 

4 trinn: Carl- Henrik Siebke 

5a: Hilde Mari Santocono 

5b: Terje Andreassen 

6 trinn: Stine Tveten 

7a: Mette Andersen 

 

Fravær: Representanter fra 3a og 7b var ikke tilstede 

 

Sak 69/20-21 Godkjenne innkalling og saksliste – Carl-Henrik  

Innkalling og saksliste godkjent. Ingen innspill på dette.  

 

Sak 70/20-21 Info fra rektor  

Rektor informerer om følgende: 

• Pågående vårrengjøring «Ruskaksjonen» i skolegården, hvor elevene på alle trinn bidrar 

• 17 mai: Det blir ingen arrangement på skolen 

• Skolen skal bli «Miljøfyrtårn» ila året. Dette skal gjenspeiles i årsplaner/ukesplaner. Blir 

søppelsortering/nye bokser på skolen 

• Fremdeles i en ansettelsesprosess av lærerstillinger ved skolen- 1 fast stilling og 2 vikariater 

• Geir Rognså, arb.leder for drift og utbyggingstjenesten Harstad Kommune har fått opp noe 

skilting ved park.plass/dropsone ved skolen, og flere skilt kommer. Rektor har sendt ut Visma 

mld med oppfordring til foresatte om å følge kjøre/parkeringsanvising, og ser en forbedring 

på dette området 

• «Gå til skolen aksjonen»: Aksjonen er avsluttet. Klassene med minst 70% oppslutning er med 

i trekningen av tur til Bowlinghallen og slush. Listene til hver klasse samles inn, rektor ber 

elever i elevrådet se over det og det kåres en vinner. 



OPPFØLGINGSSAKER 

 

Sak 23/20-21 Prosjektplan uteområdet Medkila Skole 

• Søkt om midler fra Equinor og Nordenfjeldske Bykreditt. Fått avslag fra Nordlaks 

• Harstad Kommune skal dele ut midler til vedlikehold av uteområder på skolene. På siste 

kommunestyremøte kom det frem at Medkila Skole er blant de prioriterte skolene. 

Rammeavtaler og prioriterte tiltak skal være klart senest i august. Uvisst hvor mye midler 

som settes av til vår skole. Rektor har sendt inn kr 300 000 som vedlikeholdsbehov. 

• FAU fortsetter arbeidet med å skaffe midler til uteområdet, da det vil være kostbart å sette i 

stand uteområdet slik vi ønsker- en aktivitetspark, som barn og unge i nærområdet kan 

benytte, også utenom skoletid. 

 

 

Sak 30/20-21 Natteravnsgruppe Medkila 

• Ungdommene er mer ute/samlet nå når våren kommer. Stort sett oppfører ungdommene 

seg bra, men en ser flere episoder med uro/slåsskamper. Det har vært observert bruk av 

alkohol ned til 14 års alder, distribusjon av alkohol i strøkassene omkring i Medkila, og 

hasjbruk. 

• Ungdommene prøver å unngå natteravnene, men ok dialog mellom natteravner og 

ungdommer når de møtes. 

• Troms fylkestrafikk buss forteller at ungdommene tar mye buss frem og tilbake. Sjåførene er 

fornøyd med at natteravnene kan være tilstede på bussene 

• Det har vært færre uheldige episoder på AMFI Kanebogen 

• Det er en utfordring å få besatt natteravnsvaktene. Det har stort sett vært god innsats fra 

området Medkila/Kila 

• FAU-ledere har blitt forespeilet et møte sammen med Forebyggende enhet, skolesjef H. 

Andersen, politiet og barnevernet om Natteravnsordning/forebygging blant ungdom 

 

 

Sak 49/20-21 Gå til skolen-aksjonen 

• Konkurransen er avsluttet for i år. Elevene har vært ivrige å gå, og vi håper at flest mulig går 

til skolen videre. Vinner skal kåres, se for øvrig under info fra rektor. 

 

 

Sak 63/20-21: Høring- Forskrift om skolekretsgrenser- Harstad Kommune 

 

• Høringsfristen for Harstads nye forskrift om skolegrenser var 25/4. FAU Medkila sendte inn 

innspill v/Linn og Silje: 

o Ønsker at det skal være mer presist hvilken ungdomsskole elevene ved Medkila skole 

skal gå på. Uheldig at Medkila skole ikke sogner til en bestemt ungdomsskole, men 

elevene blir sendt til enten Seljestad eller Kila, avhengig av kapasitet på skolene 



o Er idag et stort området mellom Medkila og Kanebogen hvor det er usikkerhet rundt 

hvilken skole barna skal begynne på- det bør være mer presise grenser. Bør ikke kun 

se på elevtall, men også hvor langt det blir mellom hjem og skole 

• HT hadde et oppslag om skolekretsgrensene i papirutgaven 4.mai 

 

NYE SAKER 

 

Sak 72/20-21: Instruks for klassekontakt 

 
FAU-leder har fått en kopi av en instruks for klassekontakter som nylig er implementert på Kila skole. 

I instruksen fremkommer det prinsipper for valg av klassekontakt, varighet på rollen, en oversikt over 

arbeidsoppgaver etc.  

Spørsmålet om det bør det lages en instruks for klassekontakt og FAU representant ble diskutert. Hva 

innebærer det å ha disse vervene? På Kila skole er samme person både klassekontakt og FAU-

representant. På Medkila skole deles disse to vervene på 2 personer fra hver klasse. Er det ønskelig å 

holde det slik? Det kan oppleves for mye for en person å ha to verv. 

Det er ønskelig at FAU-representantene stiller for 2 år om gangen for å få en best mulig kontinuitet i 

arbeidet. Det sendes ute et forslag ved et av de første FAU-møtene til høsten.   

 
Sak 75/20-21: Eventuelt 

 
1) Innspill fra foreldre med barn som bruker ny vei fra det gamle Statoil-bygget opp mot Øvre 

Holtet som skolevei: 

• Bussen kjører for fort. Selv om det er laget god gang og sykkelvei, er det observert at 
barna også bruker bilveien, da denne er lite trafikkert (kun tillatt buss/taxi). Buss i 
høy hastighet kan skape farlige/uheldige episoder på skoleveien. Stine Tveten fra 6 
trinn sender mail til Torghatten buss. Det er også observert privatbiler på denne 
strekningen. Bør vi kontakte politi for evt kontroller? 

 

 
2) Info om oppstart ungdomsklubb på Kila Skole 

Mette Andersen fra 7a informerer om status for Kila Ungdomsklubb 

• Det er planlagt oppstart høst- 21. Tar sikte på å holde åpent hver kveld, litt avhengig 
av oppslutning blant ungdommene. Klubben er hovedsakelig for ungdommer fra 
Medkila, Kila og Sørvik. Det sendes ut infoskriv om ungdomsklubben til alle klassene 
(mellomtrinnet og 8-10 trinn). Ønskelig å ha et ungdomsstyre. Ungdommer som 
klarer å dra med seg ungdom, er positive og har «stå på vilje». Foreløpig vanskelig å 
få ungdommer til å stille. Mulig det kommer etterhvert, når de ser hva en 
ungdomsklubb faktisk er 

• Foreldre har vært ivrig til å stille på dugnad. Hun oppfordrer til å LIKE Kila 
ungdomsklubb på Facebook for å få enda bedre oppslutning. Enkelte ungdommer 
har også deltatt i riving, dekorering, maling. Vi må gjerne oppfordre ungdommene til 
å delta mer! 

• Mye arbeid rundt det økonomiske, har søkt tilskudd hos flere og fått mye avslag. Har 
200.000 på bok (fra gamle Kila ungdomsklubb) og fått 250.000 fra samfunnsløftet. 
Fått 135.000 kr fra kommunen. Mye av pengene har gått til befaring, samt 



branndører og ventilasjonsanlegg 

• Mye av rivingen er gjort, og en holder på med maling, setter opp kjøkken, får opp lyd 
og lys. Mangler rullestolheis. Kommunen lovet først å dekke det, men ber nå 
ungdomsklubben om å søke midler til dette (søkt midler fra Gjensidige-stiftelsen) 

• Blir en ansatt på ungdomsklubben i 20-30% st. Stillingen er foreløpig kun utlyst på 
Facebook, og ingen har søkt stillingen. Stillingen legges ut på nav.no også 

• Det vil etterhvert være mulighet til å leie ungdomsklubben til bursdagsfeiring, 
filmvisning o.l 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


